
What should you know about Ernst Reuter in Australia? This simple question was the starting 
point of an extraordinary book project. Together with Ueberschwarz Publishing in Melbourne, 
the Ernst Reuter Archives Foundation has produced a publication that explicitly addresses an 
international audience.

Ernst Reuter: A Mirror on Berlin, explores not only Reuter’s ideas and motivations, and the path 
he took from revolutionary to defender of liberal democracy, it also reveals how closely linked is 
his story and the fate of Berlin.

Was sollte man in Australien über Ernst Reuter wissen? Diese einfache Frage stand am Beginn 
eines außergewöhnlichen Buchprojekts. Gemeinsam mit dem Verlag Ueberschwarz in Melbourne 
hat die Stiftung Ernst-Reuter-Archiv eine Publikation erarbeitet, die sich ausdrücklich an eine 
internationale Leserschaft richtet.

Ernst Reuter. Freiheit. Berlin. beleuchtet nicht nur Reuters Ideen und Beweggründe sowie seinen 
Weg vom Revolutionär zum Verteidiger der liberalen Demokratie, sondern zeigt auch, wie eng 
seine Geschichte mit dem Schicksal Berlins verknüpft ist.

Schedule

Words of Welcome
Dr. Michael C. Bienert, Ernst Reuter Archives Foundation

Book Launch
Prof. Dr. Stefan Creuzberger, University of Rostock

New Ideas on Publishing in Humanities
Stephen Palmer, Ueberschwarz Publishing

Discussion
with Michael C. Bienert, Stefan Creuzberger, Stephen Palmer and Valentina Rossini
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The event will take place in compliance with current hygiene and safety regulations. This may lead to changes at short 
notice. We kindly ask for your understanding.
Die Veranstaltung findet unter Berücksichtigung der aktuellen Hygiene- und Sicherheitsbestimmungen statt. Es kann 
dadurch zu kurzfristigen Änderungen kommen. Wir bitten um Ihr Verständnis.

Ueberschwarz

Friday,
October 28
11:00 am

Allianz Forum
Pariser Platz 6
10117 Berlin

Please register:
Bitte melden Sie 
sich an unter:

sera@landesarchiv.
berlin.de

Deadline:
October 25

Book launch
Buchpräsentation

www.ernst-reuter.org www.ueberschwarz.com
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